
 

 

 

 
 

 

 

Sundsvall 2023-08-29 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 29 augusti kl.19:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

Närvarande: Johannes Dock, Anneli Byfeldt, Malin Bodin, Richard Nobel och Pelle Bodin. 

 

Anmält förhinder: Åke Blomqvist. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:   

 

 

 

§1 

Öppnande Vice ordförande Pelle Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen välkomna till 

kvällens möte. 

 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg på rapporter av 

Sparbanksstiftelsen Parasportstipendium.  

 

 

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja Malin Bodin att jämte vice ordförande justera dagens 

protokoll. 

 

 

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

 

 

 

§5 

Föregående protokoll  Föregående protokoll från 13 juni lästes upp och lades till handlingarna. 

 

 

§6 

Ekonomi                        Kassören rapporterade att: 

• Ekonomin ser bra ut, intäkter och utgifter är likvärdiga mot föregående år. Inga 

inköp är gjorda sedan förra mötet. Kassören önskar att fler vattenflaskor med 

vårt namn på för att användas som ”giveaways” vid Parasportens dagar och 

andra aktiviteter i länet.  

  

 

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten.   

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§7 

Rapporter 

 

 

 

 

• Invigning av multibanan på Bondsjöhöjden 

Den 27 augusti var det invigning av multibanan på Bondsjöhöjden i 

Härnösand. På plats var det olika tävlingar runt banan under dagen med bland 

annat en klass för parasport rullstol och parasport stående. Plats fanns även 

kringaktiviteter som prova på rullstolsbana, racerunning och elektroniskt 

skidskytte, dessa aktiviteter var på teknikbanan.  

 

• Träff Region Västernorrland 

Konsulenten träffade Region Västernorrland 21 augusti för att titta på 

kommande ansökan till Regionen som ska lämnas in senast 1 september. 

Träffen var mycket bra och alla handlingar var i sin ordning. Regionen sa 

också att det är bara att kontakta dom om vi har funderingar och frågor.   

 

•  Arvsfondsprojekt ”trygg idrott” Örnsköldsviks Kommun 

Konsulenten rapporterade om ett Arvsfondsprojekt som Örnsköldsviks 

kommun ska söka som handlar om trygg idrott inom kommunen för alla inom 

föreningslivet inkl. parasporföreningar. Vårby IK och Örnsköldsviks 

gymnastikklubb är samarbetspartners i ansökan och Västernorrlands 

Parasportförbund och RF-SISU Västernorrland stöder ansökan och är bollplank 

till kommunen. 

 

 

• Sparbanksstiftelsen Norrland Parasport stipendium 

Konsulenten rapporterade att det nu är officiellt att Sparbanksstiftelsen Norrland 

instiftar ett Parasport stipendium i Västernorrland och Västerbotten som innebär 

att två stipendiater kommer utses i Västernorrland och två stipendiater i 

Västerbotten. Utdelare av stipendierna kommer vara Sparbanksstiftelsen 

Norrland.  

 

 

§8 

Förslag kandidater 

Sparbanksstiftelsen  

Norrland 

 Förslag kandidater till Sparbanksstiftelsens Norrland Parasport 

stipendiater: 

-Årets idrottare: Ellen Westerlund längdskidor, Vårby IK  

-Årets förening/lag: Norrlandskustens Framefotbollsklubb Timrå 

 

 

Beslutades att: godkänna ovanstående kandidater till Sparbanksstiftelsen 

Norrland. Konsulenten ordnar med nomineringen av kandidaterna och skickar 

in den. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

§9 

Inköp giveaways Konsulenten och kassören önskar att fler vattenflaskor köps in till kansliet för 

att användas som giveaways vid olika aktiviteter i länet. Vi funderar vidare på 

tills nästa möte på andra saker att köpa in som kan vara bra att ha. 

 

Beslutades att: godkänna inköpet av fler vattenflaskor och att konsulenten 

ordnar med detta.  

 

§10 

Skrivelser   

• Inga skrivelser har inkommit. 

 

 

§11 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns. 

 

 

§12 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir 24 oktober kl 18.00 digitalt via teams och att vi 

bjuder in Lena Andersson RF-SISU Västernorrland till det mötet. 

 

 

 

§13 

Avslutning Vice ordförande Pelle Bodin tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

 

Marcus Holm   Pelle Bodin  Malin Bodin 

Sekreterare   Vice ordförande Ledamot 

 

 


